



# 米芝蓮三星賀年糕點

## THREE MICHELIN-STARRED CHINESE NEW YEAR PUDDING

農曆新年是一家團聚的時刻，也是中國人一年中最重視的節日。  
為迎接辛丑牛年的來臨，米芝蓮三星食府唐閣特別推出三款賀年糕點，  
包括傳統發財年糕、臘味蘿蔔糕及臘味芋頭糕，  
每款皆由得獎名廚以精挑細選的上乘材料炮製，  
是送禮自奉的上佳之選。

查詢電話：2132 7898 (上午八時至晚上九時)  
或電郵至 [tlhkg.tang.court@langhamhotels.com](mailto:tlhkg.tang.court@langhamhotels.com)

Chinese New Year is a wonderful time to celebrate with family and friends.  
Usher in the Year of the Ox in true star quality with Three Michelin-starred  
T'ang Court's delicious homemade puddings – New Year Pudding,  
Turnip Pudding and Taro Pudding – crafted with the finest ingredients  
by our award-winning chefs. A perfect gift for this festive season.

For details, please call 2132 7898 (8:00 a.m. – 9:00 p.m.) or  
email [tlhkg.tang.court@langhamhotels.com](mailto:tlhkg.tang.court@langhamhotels.com)

# 訂購表格 ORDER FORM

糕點種類 Item	每盒售價 Unit Price	數量 Quantity	合計 Sub-total
發財年糕 New Year Pudding 750克(g)	港幣 HKD\$198		
臘味蘿蔔糕 Turnip Pudding 750克(g)	港幣 HKD\$218		
臘味芋頭糕 Taro Pudding 750克(g)	港幣 HKD\$218		
總額 Grand Total			

會員尊享正價八五折優惠。

LANGHAM SUPPER CLUB / 1865 / OUIDA members enjoy 15% off regular prices.

訂購20盒以上可享八折優惠，50盒以上可享七五折優惠。

Save 20% off the regular prices for purchases of more than 20 boxes and 25% off for more than 50 boxes.

\*以上優惠不可同時使用，及不可與其他優惠一併使用。

The above offers cannot be used in conjunction with each other or any other promotions.

請以正楷填寫此表格，親自遞交或電郵至唐閣，餐廳將盡快確認訂購或安排付款事宜。

Please fill in this form clearly in BLOCK letters and return in person or by email to T'ang Court.  
The restaurant will confirm the purchase and arrange settlement accordingly.

姓名 (先生/小姐/太太) Name (Mr./Ms./Mrs) \_\_\_\_\_ 電話 Tel \_\_\_\_\_

電郵 Email \_\_\_\_\_

LANGHAM SUPPER CLUB  1865  OUIDA 會員號碼 Membership number \_\_\_\_\_

訂購日期 Order date \_\_\_\_\_

## 換領日期 COLLECTION DATE

禮券 Voucher (2021年1月5日至2月10日 5 January – 10 February 2021)

賀年糕點 Pudding (2021年1月18日至2月10日 18 January – 10 February 2021)

換領時間 Collection time: 上午11:00 a.m. – 晚上9:00 p.m.

換領地點 Collection location: 香港朗廷酒店一樓唐閣 T'ang Court, 1<sup>st</sup> Floor, The Langham, Hong Kong

我希望定期接收香港朗廷酒店的最新消息和特別推廣優惠。

I wish to receive regular information and the latest special offers from The Langham, Hong Kong.

## 唐閣 T'ANG COURT

香港九龍尖沙咀北京道八號香港朗廷酒店一樓

1ST FLOOR, THE LANGHAM, HONG KONG, 8 PEKING ROAD, TSIM SHA TSUI, KOWLOON, HONG KONG

電話 T (852) 2132 7898 傳真 F (852) 2132 7680

TLHKG.TANG.COURT@LANGHAMHOTELS.COM LANGHAMHOTELS.COM/HONGKONG



@LANGHAMHK #LANGHAMHK



LANGHAMHONGKONG